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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 8 obce Kostelec u Holešova

konané dne 10. 10. 2023 v zasedací místnosti OÚ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-19:12
Přítomno: 12 ( zastupitel Martin Dulava přítomen od 17:07 hod.)
Omluveni: 3 ( Hradil Martin, Pospíšilík Roman, Václavková Miluše)
Neomluveni: 0
Předsedající: Petr Měrka
Zapisovatel*: Mgr. Aleš Pospíšilík
Ověřovatelé zápisu: Ing. Tomáš Marek, Dušan Marek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Petr Měrka, Aleš Pospíšilík, Hana Helsnerová.

Hlasování: 11-0-0

Byla zvolena návrhová komise: Ing. Iva Hašková, Ing. Petr Hlobil, Ing. Martin Dulava, Ph.D.

Hlasování: 11-0-0

Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Dušan Marek, Tomáš Marek.

Hlasování: 11-0-0

Informace:
- V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude
pořizovat Aleš Pospíšilík - místostarosta.

Zápis ze zasedání ZO č. 7 byl ověřen a podepsán. Proti zápisu nebyly vzneseny připomínky.

Návrh k doplnění programu zasedání ZO č. 8: "Schválení členů redakční rady obecního zpravodaje KOSTKA".
Navrženo zařadit na program ZZO jako bod č. 9.
Předkládá:  Petr Měrka

Hlasování: 11-0-0

17:07 hod. se dostavil zastupitel Ing. Martin Dulava, Ph.D

Návrh k doplnění programu zasedání ZO č. 8: "Schválení odměn předsedkyni kulturní komise". Navrženo
zařadit na program ZZO jako bod č. 10.

Předkládá: Petr Měrka



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 2 / 18

Hlasování: 12-0-0

Návrh k doplnění programu zasedání ZO č. 8: "Žádosti o souhlasné stanovisko". Navrženo zařadit na program
ZZO jako bod. č. 11

Předkládá: Petr Měrka

Hlasování: 12-0-0

Program:

1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 7
3. Informace o činnosti
4. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: OT-014330082336/001-ADS
5. Schválení zhotovitele veřejné zakázky "Rekonstrukce chodníku Karlovice"
6. Schválení prodeje obecního pozemku p. č. 736/1 v k. ú. Kostelec u Holešova
7. Schválení prodeje obecního pozemku p. č. .62 v k. ú. Karlovice u Holešova, obec Kostelec u Holešova
8. Žádost o odprodej části obecního pozemku p. č. 736/29 v k. ú. Kostelec u Holešova
9. Schválení členů redakční rady obecního zpravodaje "KOSTKA"
10. Schválení odměn předsedkyni kulturní komise
11. Žádosti o souhlasná stanoviska
12. Diskuze
13. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání zastupitelstva č. 8

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 7

4/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje dle § 55 odst. 1 ve spojení s § 47 odst. 5 zákona
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve znění pozdějších předpisů (dále
jen  stavební  zákon).  -  Zprávu  o  uplatňování  Územního  plánu  Kostelec  u  Holešova  v  uplynulém období
2014-2018 včetně pokynů pro zpracování návrhu změny územního plánu.

6/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje návrh nové ceny za dosud nezpracovanou část
změny č. 1 územního plánu Kostelec u Holešova ve výši 217.800,-Kč včetně DPH. Vyrozuměn pořizovatel.

7/7Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  zadávací  dokumentaci  veřejné  zakázky
"Navýšení kapacit MŠ Kostelec u Holešova“ a Smlouvu o dílo. 13.10.2023 proběhne otevírání obálek.

8/7Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  zadávací  dokumentaci  veřejné  zakázky
"Rekonstrukce  chodníku  Karlovice“  a  Smlouvu  o  dílo.  Výběrové  řízení  proběhlo,  na  ZZO  č.  8  budeme
schvalovat zhotovitele.

9/7Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  komisi  pro  posouzení  nabídek  VŘ
na zakázku "Rekonstrukce chodníku Karlovice", ve složení: Radoslav Pospíšilík, Zdeněk Slováček, Kateřina
Packová,  náhradníci:  Dušan Marek,  Mgr.  Miluše  Václavková,  Ing.  Martin  Dulava,  Ph.D.  Výběrové  řízení
proběhlo.

10/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje seznam oslovených firem k realizaci veřejné
zakázky  "Rekonstrukce chodníku Karlovice". Přihlásily se tři  firmy, jedna byla vyřazena, protože použila
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neaktuální rozpočet.

12/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodeje pozemků vydělených z pozemku p.
č. 736/29, jde o nově vzniklé pozemky p. č. 736/49 o výměře 13 m2 a st. 530 o výměře 5 m2 za cenu obvyklou -
20 Kč za m2 paní ***, nar. ***, trv. bytem Kostelec u Holešova č. p. ***, panu ***, nar. ***, trv. bytem Kostelec
u Holešova č. p. *** a panu ***, nar. ***, trv. bytem Kostelec u Holešova č. p. ***. Parcela se nachází v k. ú.
Kostelec u Holešova. Úhrady veškerých nezbytných nákladů předcházejících prodeji pozemku a spojených
s převodem pozemku na nového majitele zaplatí kupující. Smlouva podepsána, proběhne převod.

13/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení záměru prodeje části pozemku p.
č. 736/1 o výměře 158 m2, dle geometrického plánu bude nově označeno p. č. 736/50. Parcela se nachází v k. ú.
Kostelec u Holešova. Záměr vyvěšen v zákonné lhůtě, na ZZO č. 8 se bude schvalovat prodej.

14/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje odkup pozemku p. č.  736/24 a část pozemku
.1 dle geometrického plánu bude nově označen jako 1037 v majetku p. ***, za cenu obvyklou - 20,-Kč za m2.
Čeká se na schválení prodeje pozemku panu Hráčkovi, poté se to vyřeší v jedné smlouvě.

15/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení záměru prodeje obecního pozemku
p. č. .62 o výměře 19 m2, katastrální území Karlovice u Holešova, obec Kostelec u Holešova. Záměr vyvěšen
v zákonné lhůtě, na ZZO č. 8 se bude schvalovat prodej.

16/7Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  jako  výkonného  redaktora  zpravodaje
"KOSTKA" paní Miluši Václavkovou, zároveň schvaluje uzavření pracovní smlouvy na tuto činnost.

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje:

2/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje odstoupení od projektu č. 1 (předložen do 6.
výzvy IROP), Navýšení kapacity MŠ Kostelec u Holešova.

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje:

3/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje usnesení ZO č. 3/6Z/2019.

11/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje usnesení č. 8/5Z/2023.

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova rozhodlo:

5/7Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova rozhodlo, že změna Územního plánu Kostelec u Holešova
zpracovaná  na  základě  Zprávy  o  uplatňování  územního  plánu  v  uplynulém  období  2014-2018  nebude
pořizována zkráceným postupem dle § 55a, ale dle § 50 a následujícího stavebního zákona. -  v souladu s § 43
odst. 3 stavebního zákona, že změna Územního plánu Kostelec u Holešova bude pořízena s prvky regulačního
plánu. Vyrozuměn odbor územního plánování.

Diskuze:
Marcela Pospíšilíková z pléna Přečetla jsem si v diskuzi k bodu Výběrové řízení na chodník Karlovice, že

se v rámci výběrového řízení řeší vykácení tújí a náhradní výsadba
nějakých švestek.

starosta obce Petr Měrka To bylo v tom původním projektu.
Marcela Pospíšilíková z pléna Jako v tom, co jsem dávala já zpracovat?
starosta obce Petr Měrka Ano, bylo to součástí původního projektu. Nechali jsme to z něj vypustit

i s veřejným osvětlením.
Marcela Pospíšilíková z pléna Nejsem si vědoma, že by to tam bylo, ale to je jedno.
starosta obce Petr Měrka Bylo to tam. Ze strany oslovených firem na to bylo spoustu dotazů.

Po konzultaci s administrátorkou a na jednání RO jsme se dohodli, že to
vypustíme. Túje pokácí zaměstnanci obce.

Marcela Pospíšilíková z pléna Možná tam byla některá túje navržena k pokácení, protože zavazela světlu
VO.

starosta obce Petr Měrka A mělo tam být vysázeno cca 22 trnek.
Marcela Pospíšilíková z pléna 22 trnek? Jestli se nepletou dvě věci dohromady. Jestli se to neplete

s výsadbou 22 hrušní.
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starosta obce Petr Měrka Neplete, skutečně to bylo součástí projektu. Rekonstrukce VO a vysázení
švestek. Vypustilo se to. Zaměstnanci obce vykácejí túje a občané místo
nich švestky nechtějí.

Marcela Pospíšilíková z pléna Spíš bych se přimluvila za to, aby tam nebyly žádné stromy. Na druhé
straně jsou hrušně a ty túje, které tam jsou, stíní chodník. Nové stromy by
opět chodník stínily. Můj záměr byl udělat tam revitalizaci zeleně
v podobném duchu, jako je v Kostelci. Vyšší dřeviny, které nebudou stínit
chodník a ne švestky.

starosta obce Petr Měrka Ne. Švestky tam určitě nebudou. Byl jsem se tam podívat s panem Blešou,
který řešil výsadbu hrušní. Shodli jsme se, že většina těch keřů v travnatém
pásu je relativně pěkných. Při troše péče se je podaří udržet v nějaké
optimální velikosti. Dle potřeby by se tam přidaly nějaké stromy. Stromy
takové, aby se daly pěkně tvarovat a nebyly moc vysoké. Řeším to, pokud
tam půjdou nějaké stromy, tak to určitě nebude stromořadí. Stromy takové,
aby nezavazely.

Marcela Pospíšilíková z pléna Hlavně, aby to nestínilo veřejnému osvětlení. Teď tam jsou úseky, které
jsou temné. Vím, že teď bude krásný rovný chodník, o který nikdo
nezakopne. Ale když už je tam světlo, které dosvítí na ten chodník, tak ať je
ten chodník osvícen.

starosta obce Petr Měrka Je to v plánu. Řada lidí si stěžovala, že ty túje se jim naklání do průjezdů.
Když jedou dodávkou, tak se tam nevejdou, apod. Jedna nebo dvě nejhorší
už byly vykáceny.

Marcela Pospíšilíková z pléna Upozorňuji ještě na jednu věc. Některé ty túje se určitě budou muset řešit
správním řízením.

starosta obce Petr Měrka Obejdu si je a změřím. Ty které bude potřeba, se vyřeší správním řízením.
Marcela Pospíšilíková z pléna Říkáte, už se to tam tak řešilo, některé se pokácely. My jsme byli pod

drobnohledem. Kácela se suchá dřevina a byly tu vždycky nějaké stížnosti.
starosta obce Petr Měrka To, co se kácelo, tak byly tzv. "trojkmeny" s malým průměrem, které pod

ten zákon nespadají.
Marcela Pospíšilíková z pléna Vy nejste samozřejmě v takovém ohrožení stížností a posílání kontrol. Ale

upozorňuji na to, že to správní řízení by u některých mělo být.
starosta obce Petr Měrka Počítám s tím.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání
ZO Kostelec u Holešova č. 7.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace o činnosti

Mezi zasedáním ZO č. 7 a č. 8 se konaly schůze RO č. 16/2023, 17/2023, 18/2023, 19/2023, 20/2023

RO schválila usnesením č.:

2/16R/2023  rozpočtové opatření č. 2/2023.

RO pověřila usnesením č.:

3/16R/2023 starostu obce objednáním výměny ventilů u firmy Topič s. r. o.

RO schválila usnesením č.:

2/17R/2023 úpravu platového tarifu ředitelky ZŠ Kostelec u Holešova zařazením do 13. platové třídy
s účinností od 01.09.2023. Ředitelka musí mít nejméně stejnou třídu jako ten, koho řídí, proto tam byla nutná
úprava.

3/17R/2023 zpracování projektové dokumentace na rekonstrukce vodovodu a kanalizace v budově II. stupně
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ZŠ od projektanta Ondřeje Přibila, ul. Polní 1709, 768 61, Bystřice pod Hostýnem. Zadáno a objednáno.

4/17R/2023 složení dříví na parcele číslo 423/2 v k. ú. Kostelec u Holešova za podmínky, že bude dřevo
odklizeno bez zbytečných průtahů a místo bude uvedeno do původního stavu. Jedná se o parcelu
na "Plachetkách"

 

2/18R/2023 přijetí daru od společnosti WALMAG MAGNETICS s.r.o., Hulínská 1799/1, 769 01 Kroměříž, pro
ZŠ Kostelec u Holešova, okres Kroměříž.

3/18R/2023 na základě § 111a odstavec 4 zákona číslo 561/2004 Sb.  navýšení kapacity II. oddělení Školní
družiny na počet 33 žáků. 

4/18R/2023 zpracování Projektové dokumentace na akci "ZŠ Kostelec u Holešova - půdní vestavba". 

 

2/19R/2023 přijetí daru od rodičů dětí navštěvujících MŠ Kostelec u Holešova ve výši 20.000 Kč.

3/19R/2023 cenovou nabídku na projektovou dokumentaci FVE OÚ Kostelec v ceně 23.000 Kč bez DPH a FVE
ZŠ Kostelec v ceně 82.000 Kč bez DPH. 

4/19R/2023 přidělení nájemního bytu č. 42 v Domě seniorů panu ***, trv. bytem Kostelec u Holešova č. p.
*****, 768 43 od druhé poloviny října 2023.

3/20R/2023 zadání projekčních prací na obměnu gastro technologie do školní jídelny. Měl by být vyhlášen
dotační titul.

5/20R/2023 přidělení nájemního bytu č. 15 v Domě seniorů paní ***, trv. bytem Kostelec u Holešova č. p.
*****, 768 43, od druhé poloviny října 2023.

6/20R/2023 provedení stavebních úprav víceúčelové budovy v Kostelci u Holešova. Zažádala si o to MAS,
rozšířili se jejich řady a potřebují víc prostoru. Na jejich náklady budou vybourány některé příčky, odstraněn
sprchový kout a toaleta.

RO navrhla usnesením č.:

2/20R/2023 do redakční rady zpravodaje Kostka schválit Ing. Hanu Helsnerovou (pověřený člen RO) a Helenu
Masnou (pověřený člen kulturní komise).

RO souhlasí usnesením č.: 

4/20R/2023 s vyřazením majetku dle návrhu likvidační komise a souhlasí s navrženým způsobem likvidace.

 

Informace o činnosti starosty

 

28.08.2023 řešení rozvodů vody s projektantem v budově ZŠ Kostelec u Holešova

02.09.2023 dožínky mikroregionu, účast na přípravných pracích a práce v zázemí stánku mikroregionu

04.09.2023 začátek školního roku, přivítání žáků

07.09.2023 a 08.09.2023 školení na zákon o obcích a správní řád

13.09.2023 jednání s projektanty na přípravu fotovoltaiky 
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17.09.2023 vítání občánků

18.09.2023 prohlídka MŠ se zájemci o zakázku rekonstrukce, zájemci ze 6-7 firem

19.09.2023 jednání s jednatelkou fy. ÚKZ.cz na téma veřejnoprávní kontrola příspěvkových organizací

20.09.2023 jednání s panem Sklenaříkem ohledně servisu na veřejného osvětlení + výměna svítidel u Domu
seniorů

21.09.2023 setkání starostů Holešovska s pracovníky VaK v Hlinsku pod Hostýnem

29.09.2023 prohlídka zeleně v obci, plánování údržby zeleně v obci, revitalizace parku před ZŠ

04.10.2023 setkání seniorů v Sokolovně

 

 

 

 

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil Který byt se přidělil paní Kubačkové?
starosta obce Petr Měrka Původně jí byl přidělen byt č. 15, ale po domluvě s panem Kubačkou si byty

vyměnili a paní Kubačková bude na bytě č. 42 a pan Kubačka na bytě č. 15.
zastupitel Petr Hlobil A od kterého data?
starosta obce Petr Měrka Paní Kubačková se nastěhuje asi od listopadu 2023. Pan Kubačka to má

od října 2023.
starosta obce Petr Měrka Na školení ke správnímu řádu a zákonu o obcích jsem zjistil, že není nutné

schvalovat na ZZO záměr prodeje obecních pozemků. Může to být
v kompetenci RO. Zde se to historicky schvalovalo na ZZO. Dnes to ještě
schvalujeme na ZZO. Zkuste popřemýšlet, jestli je to potřeba. Dá se to
udělat tak, že záměr vyhlásí RO a ZO to následně schválí či neschválí.
Vyhlášení záměru prodeje nezakládá nárok na nabytí pozemku. Promyslete
jestli to necháme tak, nebo to předáme RO.

zastupitel Petr Hlobil Pan Sklenařík měnil nějaká svítidla? Firma ETMONTA pro nás dělala světla
v celém Kostelci a Karlovicích. Nebylo by vhodnější, když to ta firma dělala,
aby v tom i nadále pokračovala.

starosta obce Petr Měrka Vycházel jsem z toho, že když zavolám Tomu Markovi, tak je ochotný,
všechno funguje. Oni jsou však jen montážní firma, nevlastní plošinu a
poměrně dlouho ten servis trvá.

zastupitel Petr Hlobil Mně osobně je to jedno, ale je to logicky vzato. Když mi některá firma něco
udělá a mám s tím určitý problém, tak si zase tu firmu zavolám na opravu a
nevolám někoho úplně jiného. To je můj názor.

starosta obce Petr Měrka Vycházel jsem z toho, že ETMONTA může dělat servis, ale není na to
optimálně vybavena. Když tam bude něco potřeba, tak musí čekat, až
bude mít Sklenařík volnou plošinu, aby se tam dostali.

zastupitel Petr Hlobil Dobrá, to byla jen taková připomínka. Když to vysvětlujete, nemám s tím
problém. Dále mám dotaz. Schválila RO odstoupení od projektu "Navýšení
kapacity MŠ Kostelec u Holešova a pořízení vybavení", který byl předložen
do  109. výzvy IROP? My jsme na posledním zastupitelstvu schválili, že jako
dotace 13.500.000 Kč je "vrabec v hrsti", že prostě neustoupíme. Ale
na RO jste usnesením č. 9/8R/2023 schválili, že se bude administrovat
výzva. Je mi jasné, že se administrovat nebude, tak byste to měli zrušit.

starosta obce Petr Měrka To není problém.
zastupitel Petr Hlobil Dále mě zajímá úprava asfaltových komunikací. Nikde jsem se nedočetl,

kdy a kým to bylo projednáno, schváleno, která firma to prováděla, v jakém
rozsahu a jaká byla realizační cena? Nikde se to neobjevilo a dělala se tady
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úprava cesty.
starosta obce Petr Měrka Dělala to SÚS Kroměříž.
zastupitel Petr Hlobil Já nemyslím tu "trojkovou" cestu, myslím místní komunikace.
starosta obce Petr Měrka I to dělala SÚS Kroměříž, stálo to 42.000 Kč.
zastupitel Petr Hlobil Projednávali jste to někde?
starosta obce Petr Měrka Do 50.000 je to v mé pravomoci.
zastupitel Petr Hlobil No, že jste to ani neřekl v informacích o činnosti starosty.
starosta obce Petr Měrka To se řešilo minule.
Zdeněk Lecián z pléna Byla o tom řeč minule.
zastupitel Petr Hlobil To byly Karlovice.
místostarosta Aleš Pospíšilík V diskuzi bylo, že v Karlovicích jim došel materiál a že budou

v následujícím týdnu pokračovat v Kostelci.
starosta obce Petr Měrka To, co poté dělali kolem mlékárny, už bylo v jejich gesci, jedná

se o "trojkovou" cestu.
zastupitel Petr Hlobil I když je to ve vaší kompetenci, bylo by dobré, aby se to někde v zápise

objevilo, třeba v informacích o činnosti.
starosta obce Petr Měrka Minule jsem to zmínil v informacích o činnosti, takže to beru jako uzavřené.

Dokonce jsem říkal, že došel materiál a budou pokračovat příští týden.
zastupitel Petr Hlobil Poslední dotaz, 15.08.2023 jste podepsal smlouvu na dešťovou kanalizaci.

Má být ukončeno do 30.11.2023, jaký je průběh plnění této smlouvy?
starosta obce Petr Měrka Průběh plnění je takový, že už jsou vyrobeny šachty, které se dělaly

na zakázku. V pátek by se měl zhotovitel vyzvat k převzetí staveniště a
následně začne realizace. Předpokládám, že příští týden, v úterý nebo
ve středu, si převezme staveniště a začne s realizací.

zastupitel Petr Hlobil Do toho termínu by to ale mělo být hotové, hrozí za to sankce.
starosta obce Petr Měrka Říkal jste, že termín není problém posunout.
zastupitel Petr Hlobil Prodloužit termín není problém, ale musí k tomu být důvod.
Marcela Pospíšilíková z pléna V rámci projektů na fotovoltaiku, budou to panely a baterie?
starosta obce Petr Měrka O bateriích se zatím neuvažuje. Podle toho, co o tom zatím vím, by to

nemělo být potřeba, protože my tam potřebujeme zpracovat cca 80 %
vyrobené energie na budovách obce. Je to napočítáno tak, že by to mělo
vyjít. Takže o bateriovém úložišti zatím neuvažujeme.

Marcela Pospíšilíková z pléna No nevím, já na to mám jiný názor. Asi je škoda dávat tu energii zbytečně
do sítě, prakticky zadarmo. Potom, když by mohla být energie
nashromážděná v baterkách, tak se nevyužívá.

starosta obce Petr Měrka Ta pravidla nejsou úplně schválená ve 100 % podobě. Je možné, že to bude
fungovat na principu virtuální baterky. Vyrobíme, dodáme do sítě a započte
se to. Nevím, v jakých intervalech bude to měření, jestli v hodinových.

Marcela Pospíšilíková z pléna Třeba na škole. Předpokládám, že budou pro školu a největší produkce
elektřiny bude o prázdninách, když tam nebude žádná spotřeba.

starosta obce Petr Měrka Není to úplně pravda. Přes prázdniny ta produkce nebude nejvyšší, protože
při vyšších teplotách se snižuje účinnost. Takže nejvyšší výroba je třeba
v září, říjnu, kdy je slunečno a zároveň i chladno. Co jsem se díval
na spotřeby, tak i o prázdninách ta škola "žere" poměrně dost. Je možné, že
za to mohou ty vysílače, co jsou na střeše. Minimálně na T-mobile je tam
poměrové měřidlo, které nikdo neodečítal. Celé roky nikdo spotřebu
nefakturoval. Když jsem se díval na červen a červenec, tak ta spotřeba
klesla jen o třetinu, jestli si to dobře pamatuji. Nebyl to velký skok.

Marcela Pospíšilíková z pléna Tak to je překvapení. Když si představím kolik se spotřebuje energie, když
je škola v provozu, vaří se a já nevím co všechno.

starosta obce Petr Měrka Ta energie se nebude spotřebovávat jen ve škole. Bude se rozesílat
na různá jiná obecní odběrná místa.

Marcela Pospíšilíková z pléna Vím o čem mluvíte, mluvíte o komunitní energetice, ale ta ještě není ani
zákonem schválená. Takže to bude asi běh na dlouhou trať.

starosta obce Petr Měrka Půjde to spotřebovat, protože to jsou naše odběrná místa. Ne, že bychom to
prodávali třeba Radkovi v rámci komunitní energetiky. Ale pokud máme
odběrné místo na "senioráku", tak si tu elektřinu můžeme vyrobit na škole
a za poplatek za udržování přenosové soustavy můžeme spotřebovat
na "senioráku". Tak je to koncipováno. Možná bude lepší na "seniorák"
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doplnit k plynovým boilerům i elektrický, aby to primárně ohřívalo a topilo
naší elektřinou. V případě, že nebude slunce svítit, tak se ohřeje voda
plynem. Prostě vyrobená elektřina se bude spotřebovávat na všech
budovách v majetku obce. Řešíme to s panem Zmeškalem.

Marcela Pospíšilíková z pléna Za ty baterie bych se celkem přimlouvala. Myslím si, že tam jde o tu
návratnost. Čím míň budeme platit v době, kdy nebudeme vyrábět, tím
dříve se nám vrátí náklady na pořízení.

starosta obce Petr Měrka Rozumím, ale zatím mě od toho zrazovali. Ti, co to realizují a projektují.
Je možné, že příští rok budeme přistavovat bloky s bateriemi.

zastupitel Dušan Marek Já jsem se chtěl zeptat na poměr té dotace.
starosta obce Petr Měrka Nakonec to spadlo na nějakých 60 %, takže předpokládaná cena je

3.000.000 Kč a dostali jsme cca 1.900.000 Kč. Nevím ty desítky tisíc
přesně.

místostarosta Aleš Pospíšilík Původně mělo být 75 % a pak to spadlo k 60 %.
starosta Petr Měrka Protože jsme svěřili kompetenci provádět rozpočtová opatření RO s tím, že

na nejbližším ZZO bude představeno, tak všichni máte na stolech
rozpočtové opatření, které jsme na RO schválili. Na příjmové straně jsou 4
příjmy, se kterými nebylo počítáno v rozpočtu. Přefakturování MŠ,
pronájem hrobových míst. Poměrně dost chodí občané platit hrobová místa,
někdy i za období deseti let a platí na dalších patnáct let dopředu. Další
řádek je sběr železa od Karlovických hasičů. To je příjem a hned zase
výdej. Poslední řádek jsou úroky na spořícím účtu, tedy ty odložené peníze
na spořícím účtu, které generují drobný zisk. Na výdajové stránce je první
položka výměna poklopů. Opravy poklopů od firmy Woxi. Další řádek byly
náklady na přesun školky do školy, vymalování, podlahářské práce apod.
Další byly neinvestiční příspěvky zřízeným organizacím. Lavice pro první
třídu a příspěvek učitelům na stravu. Dále nákup poznávacího atlasu.
Údržba sportovního zařízení. Dále navýšení pro SDH Karlovice
na reprezentaci, ten sběr železa. Dále údržba VO. Svoz komunálních
odpadů, nákup pytlů na plasty. Pitný režim pro zaměstnance obce, materiál
pro hasiče, peníze na volby prezidenta republiky. Činnost místní zprávy,
kde je platba za zpracování žádosti o dotaci na fotovoltaiku. Upgrade
kamerového systému. Nový modul do matriky KEO. Platba za úřední desku.
Mimochodem úřední desku řeší právník. Sepsali jsme obsáhlý seznam
nedostatků a když se to po hodně těžkém boji podařilo rozjet, tak se zjistilo,
že administrační systém je čistě v anglickém jazyce a nezvládají jej
obsluhovat ani v IT zběhlí starostové. Měly tam být záložní zdroje, přitom
do pěti minut od vypnutí elektřiny se vypne. Tedy, bude to řešit právník a
bude se tlačit na poskytovatele, aby to dal do pořádku. Další položka jsou
ostatní finanční operace. DPH a neinvestiční transfery spolků. To jsou
platby charitě a Lince bezpečí, které jsme schvalovali na ZZO.

Marcela Pospíšilíková z pléna Já mám jen takovou poznámku. Jestli by text usnesení mohl být
konkrétnější, protože když si já jako občan přečtu, že jste schválili výměnu
ventilů a nevím kde, ani nevím v jaké výši ani kolik. Když už nejsou
informace o činnosti, tak alespoň ta usnesení, kdyby byla konkrétnější, aby
z nich občan věděl, o co tedy jde.

starosta obce Petr Měrka Už jsme se o tom bavili, že přílišný minimalismus není úplně nejlepší věc.
Budeme na tom pracovat.

zastupitel Petr Hlobil Vy totiž co dáte do toho textu, se neobjeví v tom usnesení. Vy se spoléháte
na to, že to tam je, ale do usnesení se už určité věci nedostanou.
Občan má možnost podívat se jen na výpis usnesení.

starosta obce Petr Měrka Když usoudí, že je to natolik důležité, aby došel za námi, tak má možnost
abych mu zápis ukázal. Tím neříkám, že to tak dělat nebudeme. Víme
o tom, už jsme se o tom bavili a budeme na tom pracovat.

Marcela Pospíšilíková z pléna Fakt je důležité, aby to usnesení bylo jednoznačné. Pokud to usnesení není
jednoznačné, tak je to v podstatě o ničem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: OT-014330082336/001-ADS

ZO byl předložen návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene č. OT-014330082336/001-ADS na stavbu "Kostelec
u Hol., p. Fuit, smyčka NN". 

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka ZZO schvalovalo smlouvu o smlouvě budoucí. V okamžiku, kdy

je hotovo, máme na stole ostrou smlouvu o zřízení věcného břemene.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene
č. OT-014330082336/001-ADS na stavbu "Kostelec u Holešova, p. Fuit, smyčka NN". 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8Z/2023 bylo schváleno.

5. Schválení zhotovitele veřejné zakázky "Rekonstrukce chodníku Karlovice"

Dne  18.09.2023  od  16:00  hod.  proběhlo  otevírání  obálek  s  nabídkami   obeslaných  firem na  zhotovení
zakázky malého rozsahu "Rekonstrukce chodníků v obci Kostelec u Holešova – místní část Karlovice".  Nabídky
podaly  celkem  3  firmy.  S  pořadovým  číslem  1,Rovina  stavební  a.s.  Kroměřížská  134,  768  24  Hulín,
IČ: 45193096, s pořadovým číslem 2, HLAVA - STAVBY s.r.o., Hlinsko pod Hostýnem 74, 768 41 Bystřice pod
Hostýnem,  IČ:  26950421  a  s  pořadovým  číslem  3  .  PROVING  s.r.o.  Hulín,  Poštovní  480,  PSČ  76824,
IČ:  26244888. Požadavky zadavatele splnily nabídky č. 1 a 2, nabídka č. 3  požadavky nesplnila, byla proto
z  VZ  vyloučena.  Výběrová  komise  doporučila   schválit  jako  zhotovitele  zakázky  firmu  HLAVA  -
STAVBY s.r.o., Hlinsko pod Hostýnem 74, 768 41 Bystřice pod Hostýnem, IČ: 26950421 , která nabídla nejnižší
cenu.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Z rozpočtu bylo vyhozeno kácení těch dřevin. Firmy byly obeslány

s informací a firma Proving na to nereagovala a dodala do výběrového
řízení ten původní rozpočet. Řešili jsme to s administrátorkou a ta říkala,
že tam není ani prostor pro to, aby se ta firma vyzvala k nápravě a dle
zákona byla potřeba ji vyloučit z výběrového řízení.

Marcela Pospíšilíková z pléna Jaká bude cena toho zhotovení?
starosta obce Petr Měrka Kolem 1.500.000 Kč bez daně, nevím úplně přesně, protože jsem nebyl

ve výběrové komisi.
místostarosta Aleš Pospíšilík Cena byla 1.559.263 Kč bez DPH.
Marcela Pospíšilíková z pléna Ještě se zeptám na jednu věc. My jsme tehdy s tím chodníkem v Karlovicích

počítali, že by snad na to šlo získat nějaké dotace v rámci IROP. Dokonce
byly dvě možnosti. Jedna možnost byla v rámci těch chodníků, co řešil pan
Náplava, tak to byl jeden z chodníků, u kterého posuzoval pravidla.
A druhá možnost byla, a to jsem uváděla i pro MAS, když po nás chtěli, ať
dáme nějaké návrhy na investice.

starosta obce Petr Měrka Karlovice jsem řešil někdy na přelomu roku, když jsem byl v prosinci
v Praze na Státním fondu dopravní infrastruktury. Chodník
nevycházel metry, protože to byly dvě části, které jsou obě relativně
krátké. A mezi nimi byl moc dlouhý předěl. Přechod z jednoho chodníku
na druhý byl možný jen do nějakých metrů.

Marcela Pospíšilíková z pléna To vím, to říkali, že by se musel upravit projekt.
starosta obce Petr Měrka Pokud jde o tu MAS, tak tam jsme neměli šanci splnit požadavek

na průjezdnost na 500 aut denně. To tam neprojede ani za tři dny. Řešil
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jsem to na MAS a tím, že je to na konci, tak to nevychází. Vím, že tam lidi
jezdí do Přerova, aby si to zkrátili, ale ta průjezdnost je nízká. Dokonce
nám vyhodili z uznatelných nákladů i část chodníku z "Pohraničí" ke škole,
protože tam měla být výjimka na šíří chodníku, jenže ta se vydává až
od nějakých metrů a ty jsme nesplnili. Na základě toho, že tam nejde udělit
výjimka, to Státní fond pro dopravní infrastrukturu vyřadil z dotace.

zastupitel Petr Hlobil Nesplňuje šířku.
starosta obce Petr Měrka On by splňoval, pokud by dostal tu výjimku, ale protože na tu délku, kterou

potřebujeme se výjimka nevydává.
zastupitel Petr Hlobil Výjimka se vydává do 40 metrů.
starosta obce Petr Měrka Ono to je podle mě obráceně, protože je to kratší, než to, na co je potřeba

vydat výjimka. Tak ji prostě nevydali a na ten kus nebude dotace.
zastupitel Petr Hlobil Já si myslím, že je to právě obráceně. Že výjimku můžete dostat možná

na 10, 20 a maximálně 40 metrů.
starosta obce Petr Měrka Já jsem to řešil telefonicky s tím projektantem, vysvětloval mi to. Myslím si,

že je to tak. Samozřejmě se můžu mýlit, protože jsem s ním primárně řešil
technický dozor na tu stavbu na Karlovicích. Doufejme, že nám ten
technický dozor udělá. Je to takový šikovný šohaj. I ten projekt si
připravoval tak, aby se dobře hlídal v rámci toho provádění.

Marcela Pospíšilíková z pléna Ne, myslím si, že je to tak, jak říká Petr. My jsme nemohli dostat výjimku
na další úsek chodníku. Vlastně na ten, co vede od pana Dulavy tam
nahoru, ten kus nedodělaného chodníku. Je tam kus zeleného pásu, tak
jsme říkali, ať ten zelený pás zahrne do toho chodníku, aby se ta výjimka
nemusela vůbec řešit. A tam to právě takhle nevycházelo skrz tu délku.
Řekli nám, že je to příliš dlouhé, aby se na to udělila výjimka. Jinak těch
1.500.000 Kč není tolik, že to nebude pro obec zátěž i bez dotací.

Zdeněk Lecián z pléna Já jsem se chtěl jen zeptat, jak je na Karlovicích řešen ten konec toho
chodníku? Ten chodník končí vchodem ke Tkadlčíkům a zbývá tam
10 metrů na cestu. Když tam jezdí maminky s kočárky, tak ten výklenek
objíždí po cestě. Jestli by nestálo za to ten chodník protáhnout až na cestu.

starosta obce Petr Měrka Na rovinu jsem nestudoval ten projekt tak detailně, abych ti řekl, jak to
tam je. Ale nějaká úprava je samozřejmě možná v rámci víceprací
a méněprací, takže to budeme řešit s tím technickým dozorem při té
realizaci. Stejně s nimi chci řešit to dodělání prostoru kolem kapličky, kde
to není odspodu izolované. Že by se ten obrubník odspodu rozebral a
dodělal se pořádně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje jako zhotovitele veřejné zakázky "Rekonstrukce
chodníků v obci Kostelec u Holešova – místní část Karlovice" firmu HLAVA - STAVBY s.r.o., Hlinsko pod
Hostýnem 74, 768 41 Bystřice pod Hostýnem, IČ: 26950421, doporučenou výběrovou komisí a schvaluje
uzavření smlouvy o dílo.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2023 bylo schváleno.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Mám k tomu záměru prodeje ještě dovětek, jak chodím po školeních a

komunikuji s ostatními starosty. Zjišťuji, že ne všude musí skrz každou
zakázku svolávat dvě ZZO a řeší to tak, že schválí na ZZO výběrové řízení,
zadávací dokumentaci, smlouvu o dílo a ze svých řad, tak jak u nás,
vyberou výběrovou komisi. A rovnou pověří RO uzavřením smlouvy o dílo
na základě výběru výběrové komise. Říkám to zase proto, abyste si to
nechali projít hlavou a nějakým způsobem zhodnotili, jestli si to
zjednodušit. Nebo jestli to dělat stávajícím způsobem. Zase chápu, pokud
se to tak dělá historicky, tak si to ZO vyhradilo do svojí pravomoci. Není to
však vyhrazená pravomoc, takže nejde tam nic měnit, když je to schválené
ZO, ale jak říkám, je to na vašem uvážení. Já s tím problém nemám, rád vás
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vždycky uvidím.
zastupitel Petr Hlobil Když se schvaluje výběrové řízení, atd. Tak to vždycky bylo, že ZO nakonec

schválilo toho zhotovitele. Protože řekněme si, vybere se třeba zhotovitel
na rekonstrukci MŠ v takové výši a já si myslím, že každého zastupitele by
to mělo zajímat. Kdo to vyhrál, za jakých podmínek a nakonec se to schválí.
V minulosti k tomu kolikrát byly velké diskuze a samotní zastupitelé z
opozice k tomu měli spoustu výhrad a najednou by bylo vhodné to měnit.
Z mého pohledu to, co je tady zavedené, já vím je to sice o jedno
ZZO navíc, ale na to jsme zastupitelé, abychom občany zastupovali,
abychom informace dostávali . A možná i ty informace přenášeli zpět na
občany. O tom je ta zastupitelská demokracie.

starosta obce Petr Měrka Já s tím problém nemám, dal jsem vám to pouze jako podnět k zamyšlení.
zastupitel Petr Hlobil Já jsem zareagoval na to, co jste říkal, že si to máme nechat projít hlavou.

Tak mi to proletělo rychle hlavou.
Marcela Pospíšilíková z pléna Mohu k tomu ještě něco? V podstatě celý ten systém je daný směrnicí pro

zadávání veřejných zakázek. Čili tak to není, že by to byla vyhrazená
pravomoc, ale je to dané tou směrnicí. Takže pokud by chtěl ZO změnit
systém, tak musí změnit směrnici. Což znamená změnit usnesení, možná už
z předminulého období.

starosta obce Petr Měrka To já vím, dal jsem to jako námět k zamyšlení. Řada věcí se dá řešit
jednodušeji, ale nemám s tím problém.

Petr Hlobil z pléna Já jen k tomu jednodušeji. Jasně vypíše se výběrové řízení, jsou tam nějaké
podmínky, ale já si myslím, že je důležité vyhodnotit tu firmu, která to
vyhrála jako takovou. Posoudit, kdo to je, jestli to není nějaká pochybná
firma.

Marcela Pospíšilíková z pléna Já si myslím, že vy jste byl velmi aktivní v této věci v minulém a
předminulém volebním období.

starosta obce Petr Měrka No, pojďme k bodu číslo 6. Usnesení pořád formuluju jako prodej části
pozemku jako parcelní číslo 736/1 v geometrickém plánu označené jako
736/50, protože ještě nedošlo k fyzickému zápisu té nové parcely. Už je to
na katastru, ještě jsme řešili nějaké detaily. Dnes bychom měli schválit
prodej té části pozemků panu Hráčkovi.

6. Schválení prodeje části obecního pozemku p. č. 736/1 v k. ú. Kostelec u Holešova

Pan *** informoval písemně starostu obce Kostelec u Holešova o záměru odkoupení části obecního pozemku
do  osobního  vlastnictví.  Jedná  se  o  pozemek  p.  č.  736/1  o  výměře  158  m2,  katastrální  území  Kostelec
u Holešova. V geometrickém plánu je navrhovaný pozemek označen jako 736/50.

Záměr prodeje pozemku  p. č. 736/1 k. ú. Kostelec u Holešova byl vyvěšen na úřední desce od 13.09.2023 do
29.09.2023. Jiný zájemce o pozemky se nepřihlásil. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodej části pozemku p. č. 736/1 o výměře 158 m2 v k.
ú. Kostelec u Holešova, tato část bude dle geometrického plánu označena jako 736/50 za cenu obvyklou -
20 Kč/m2 panu *** ***, trvale bytem Kostelec u Holešova č. p.*** Úhrady veškerých nezbytných nákladů
předcházejících prodeji pozemku a spojených s převodem pozemku na nového majitele zaplatí kupující.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/8Z/2023 bylo schváleno.

7. Schválení prodeje obecního pozemku p. č. .62 v k. ú. Karlovice u Holešova, obec Kostelec u
Holešova

Paní ***, bytem Karlovice u Holešova***, Kostelec u Holešova informovala písemně starostu obce Kostelec
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u Holešova o záměru odkoupení obecního pozemku do osobního vlastnictví. Jedná se o pozemek p. č. .62 o
výměře 19 m2, katastrální území Karlovice u Holešova, obec Kostelec u Holešova. 

Záměr prodeje pozemku  p. č. .62 k. ú. Karlovice u Holešova, obec Kostelec u Holešova byl vyvěšen na úřední
desce od 13.09.2023 do 29.09.2023. Jiný zájemce o pozemky se nepřihlásil. 

Diskuze:
Marcela Pospíšilíková z pléna Já mám dotaz. Je správně formulované to usnesení? Protože když si zadáte

parcelu 62, je to stavební parcela předpokládám. Takže tam by mělo
být st.62.

starosta obce Petr Měrka V katastru je to .62.
Marcela Pospíšilíková z pléna .62?
starosta obce Petr Měrka Občas to tam vídám ve formátu st..
Marcela Pospíšilíková z pléna Pozemek číslo 62 je pozemek pana Suraly.
starosta obce Petr Měrka To není parcela 62. To je parcela .62. Oni ty stavební parcely někdy značí

"st" a číslo a někdy jen tečka a číslo.
Marcela Pospíšilíková z pléna No, ale tam máte obecní pozemek p. č. čili to je zkratka. A ta tečka tam

značí tu stavební parcelu?
starosta obce Petr Měrka Přesně tak, tečka před číslem značí stavební parcelu. Je to bohužel

tak, mají to ve dvou formátech nebo minimálně ve dvou formátech.
A poslední dobou se používají oba. Tento je skutečně označen v katastru
jako "tečka 62"

Marcela Pospíšilíková z pléna Možná tam doplnit stavební pozemek.
starosta obce Petr Měrka Když si dáte do vyhledávače v tom systému .62, parcelu to najde.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodej pozemku p. č. .62 o výměře 19 m2 v k. ú.
Karlovice u Holešova, obec Kostelec u Holešova za cenu obvyklou - 20 Kč/m2 paní ***, nar. *** trvale bytem
Karlovice č. p. ***. Úhrady veškerých nezbytných nákladů předcházejících prodeji pozemku a spojených
s převodem pozemku na nového majitele zaplatí kupující. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/8Z/2023 bylo schváleno.

8. Žádost o odprodej části obecního pozemku p. č. 736/29 v k. ú. Kostelec u Holešova

Paní *** požádala za sebe a své dcery, se kterými dům spoluvlastní, o odprodej části obecního pozemku 736/29
v k. ú. Kostelec u Holešova o výměře 11m2, na které stojí část domu č.p. 77. 

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka V katastrální mapě má ten dům takovou "špici" trochu vytlačenou dovnitř a

v reálu je to rovné. Navíc tam byla někdy v 60. letech přistavěna veranda
na ten obecní pozemek. V rámci revize katastru se řeší náprava, podle
geometrického plánu je to 11m2. V přiložené mapce je vidět ten obdelník a
špice jakoby dozadu. Je to ten stejný problém, co byl naproti u Spáčilů,
takže bude chvíli trvat, než se to protlačí přes katastr. Je to stavební
parcela, která je zastavěná, ale určitě to půjde.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení záměru prodeje části pozemku p. č. 736/29
v k. ú. Kostelec u Holešova o výměře 11 m2, dle geometrického plánu bude tato část nově označena jako
.526.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/8Z/2023 bylo schváleno.
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9. Schválení členů redakční rady obecního zpravodaje KOSTKA

Dle článku 5,  bod 1  Pravidel  pro  vydávání  zpravodaje  obcí  Kostelec  u  Holešova a  Karlovice  "KOSTKA"
schvaluje zastupitelstvo členy redakční rady obecního zpravodaje. Pověřenými členy RR mají být dle Pravidel
člen rady obce a člen kulturní komise. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje redakční radu zpravodaje Kostka
ve složení Ing. Hana Helsnerová (pověřený člen RO) a Helena Masná (pověřený člen kulturní komise).

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Helsnerová Hana)

Usnesení č. 7/8Z/2023 bylo schváleno.

10. Schválení odměn předsedkyni kulturní komise

Předsedkyně  kulturní  komise  Lenka  Kotolánová  není  členkou  zastupitelstva  obce.  Nevztahují  se  na  ni
ustanovení o odměnách členů komisí a výborů. V souladu s § 84, odst. 2, písm. v) zákona číslo 128/2000 Sb.
rozhoduje ZO o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy ZO, za výkon funkce
členů výborů, komisí a zvláštních orgánů obce. V usnesení ZO č. 6/4Z/2023 byla stanovena výše měsíční
odměny předsedovi komise na 1.986 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje odměny předsedkyni kulturní komise Lence
Kotolánové ve výši 1.986 Kč měsíčně.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/8Z/2023 bylo schváleno.

11. Žádosti o souhlasná stanoviska

Společnost pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc, žádá pro rok 2024 o vydání souhlasného stanoviska
s rozvojem sociální služby raná péče Společnost pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc, identifikátor
4755953 nad rámec kapacity základní sítě uvedené v Pověření k poskytování služeb obecného hospodářského
zájmu.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Jedná se pouze o příspěvek společnosti. V případě, že jejich klientem bude

občan Kostelce u Holešova. Nebude se financovat služba, kterou u nás
nikdo neužívá. Platí to u obou žádostí.

Petr Hlobil z pléna Když se obec zaváže, že částku poskytne, kde je garance, když to usnesení
se dá kdykoliv revokovat? Není lepší schválit konkrétní peníze?

starosta obce Petr Měrka Má to návaznost na krajský rozpočet. Ty společnosti dostávají krajské
příspěvky. Jde tam o to, že mají určitý počet úvazků, třeba jedna a půl
úvazku a potřebují to zvýšit na tři úvazky. Mají smlouvu a jsou zařazeny
do krajské péče. Není to tak, že by si každá společnost vybrala dítě. Je to
vždy po domluvě s krajským úřadem.

Petr Hlobil z pléna Mi jde spíš o tu garanci, jestli obec podepíše smlouvu, že se zavazuje.
starosta obce Petr Měrka Nebude se podepisovat smlouva. Vydáme souhlasné stanovisko, které obě

společnosti použijí na kraji na zajištění financování ze strany kraje.
Zároveň od nás mají příslib, že když u nás budou mít klienta, tak jim
poskytneme příspěvek na tu péči v té výši zhruba 10 % nákladů.
Samozřejmě, jistotu nemají nikdy, vždycky se tu může najít 8 s prominutím
"hajzlíků" kteří řeknou: "my jsme vám to sice slíbili, ale nic vám nedáme".
Garance nebude stoprocentní, ani když podepíšeme smlouvu.
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Petr Hlobil z pléna Jim jde tedy spíš o tu deklaraci.
starosta obce Petr Měrka Tak, jde jim primárně o to souhlasné stanovisko směrem ke kraji.
zastupitel Martin Dulava U EDUCO má být v příloze vzor souhlasu, máme ten vzor souhlasu?
starosta obce Petr Měrka Máme, je tam uvedeno, že já jako starosta obce Kostelec u Holešova vám

sděluji, že je služba potřebná. Pak byl návrh usnesení, který jsem
přepracoval, protože nebyl stylisticky podle mých představ. Nebylo tam to,
co bych tam chtěl mít. Tak jsem přepracoval Olomouc a použil jej i pro Zlín.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí žádost o spoluúčast na financování rozvoje 2024
poskytovatele sociální služby raná péče Společnost pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc.,
identifikátor 4755953, se sídlem Střední Novosadská 356/52, 779 00 Olomouc, IČO: 75095009.

Zároveň schvaluje poskytnutí finanční podpory a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí finanční
podpory z rozpočtu obce k rozvoji sociální služby pro rok 2024 mezi obcí a Společností pro ranou péči,
pobočka pro zrak Olomouc, identifikátor 4755953, se sídlem Střední Novosadská 356/52, 779 00 Olomouc,
IČO: 75095009, to vše v případě, kdy v obci Kostelec u Holešova bude mít klienta.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/8Z/2023 bylo schváleno.

Středisko rané péče EDUCO Zlín žádá pro rok 2024 o vydání souhlasného stanoviska s rozvojem sociální služby
raná péče Středisko rané péče EDUCO Zlín z. s., identifikátor 5397990 nad rámec kapacity základní sítě
uvedené v Pověření k poskytování služeb obecného hospodářského zájmu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí žádost o spoluúčast na financování rozvoje
2024 poskytovatele sociální služby raná péče Středisko rané péče EDUCO Zlín z. s., identifikátor 5397990,
se sídlem Chlumská 453, Zlín, IČO 26986728 na rozvoj sociální služby.

Zároveň schvaluje poskytnutí finanční podpory a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí finanční
podpory  z  rozpočtu  obce k  rozvoji  sociální  služby  pro  rok  2024 mezi  obcí  a  Střediskem rané péče
EDUCO Zlín z. s., identifikátor 5397990, se sídlem Chlumská 453, Zlín, IČO 26986728, to vše v případě,
kdy v obci Kostelec u Holešova bude mít klienta.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/8Z/2023 bylo schváleno.

12. Diskuze

Diskuze:
zastupitel Tomáš Marek V jaké fázi jsou stromy kolem fotbalového hřiště?
starosta obce Petr Měrka Jsem s tím trochu ve skluzu. Řešení by byl habrový plot, který se dá

poměrně lehce tvarovat a drží listí, když už žloutne. Stromů je k řešení víc,
ale teď máme od soudu přidělené opatrovnictví, tak řeším primárně tohle.
Je to obtížné, zvlášť když ta osoba žije mimo Kostelec. Je kolem toho
poměrně dost nepříjemných povinností, musím vypracovat zprávu
o jeho majetku a podobné věci. Takže o těch dvou břízách vím, i o těch
v MŠ, kde s ředitelkou řešíme, jak bych viděl tu zahradu. Dále bříza
na návsi je už ze dvou třetin suchá, stromů je víc. Řeším to.

zastupitel Tomáš Marek Dobře. Pak ještě jedna věc. Na silnici mezi Karlovicemi a Kostelcem je blíže
Karlovicím po levé straně výmol, který prorůstá trávou. Bylo by dobré s tím
něco udělat, aby se po zimním období ještě nezhoršil. Je to až pod značkou
Karlovice. Je to u krajnice v délce cca 10 m.
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Zdeněk Lecián z pléna Já se přidám, když prší celou noc, tak v zatáčce nad Kostelcem se tvoří
velká kaluž, už asi 15 let. Bude to chtít asi vyčistit tu kanálovou vpusť.

starosta obce Petr Měrka Pošlu tam zaměstnance obce, ať se na to podívají.
Zdeněk Lecián z pléna Jinak, jak jsem mluvil minule. Světla zase dva víkendy po sobě svítila celé

dny.
starosta obce Petr Měrka Řešil jsem to s Tomášem Markem. Byli se tam dívat a nezjistili problém. Já

jsem shodou okolností, když jsem jel včera z RO, tak jsem zjistil, že
celý horní konec obce až po náves nesvítí. Po konzultaci s Tomášem
Markem jsme zjistili, že ten výpadek asi přenastavil hodiny. V Karlovicích
je fotobuňka, v Kostelci nějaké astrohodiny, které podle ročního období
nastavují dobu svitu. Možná bude řešením dát místo fotobuňky do Karlovic
také ty astrohodiny.

František Měrka z pléna Já bych se chtěl jen zeptat, jak se budou dělat chodníky v Karlovicích, co
bude dělat obec se starými dlaždicemi.

starosta obce Petr Měrka To nebude dělat obec. Funguje to tak, že se předá staveniště a je to součást
staveniště. Firma to poté vybere a zlikviduje. Bavili jsme se o tom, oni to
většinou vozí k likvidaci, nebo se to snaží rozdat lidem, aby neměli náklady
s likvidací. Takže pro střelce tam nebude problém zajistit 300 kusů
na vylepšení střelnice.

František Měrka z pléna Děkuji.
Marcela Pospíšilíková z pléna Já mám také dotaz. Bude možná širší a obecnější. Už myslím si, že brzy

se bude dávat dohromady rozpočet obce na příští rok. Zajímalo by mě,
protože se chystají významné změny, které můžou mít dopad do příjmů
obce. Vláda chystá to, že nechá platby za nemovitosti v příjmu obcí a chce
sáhnout do daní, ze kterých čerpala obec. Tak by mě zajímalo, jestli
starostové třeba Mikroregionu tuto záležitost nějakým způsobem
komunikují, nebo jestli mají nějaké informace, jaké dopady by to na obecní
rozpočet mělo mít.

starosta obce Petr Měrka Zatím ne. Jestli jsem zachytil tu poslední verzi, tak by to pro nás nějaký
zásadní dopad mít nemělo. Uvažovalo se hodně o rozpočtovém určení daní
pro kraje, protože hejtmani některých krajů mají pocit, že jsou jakoby
ošizení, ale nezaregistroval jsem, že by to mělo mít nějaký fatální dopad
na obce. Samozřejmě se to může změnit, ale dokud nebude schválena
nějaká finální verze, tak těžko něco predikovat.

Marcela Pospíšilíková z pléna Shodou okolností jsem byla v Prostějově a vím, že prostějovský primátor
psal nějaký otevřený dopis na vládu, protože nějací odborníci spočítali, že
přijdou o nějakých 140 000 000 Kč.

starosta obce Petr Měrka Prostějov je město, tam jsou ty částky v trochu jiných řádech než tady.
Debaty samozřejmě vnímám, ale dokud to nebude schváleno, tak se s tím
rozpočtem nedá pracovat. Na mikroregionu jsme to ještě neřešili.

Marcela Pospíšilíková z pléna V momentě, jak to bude schváleno, se s tím v podstatě nedá nic dělat.
Takže jsem se jen chtěla zeptat, jestli je tady nějaká iniciativa a jestli jsou
nějaké informace, jaké by ty dopady mohly být. Pro Prostějov je to
140 000 000 Kč. Pro Kostelec by to mohly být 2, 3, 4, ale byla by to škoda.

starosta obce Petr Měrka Nevíte na které dani to bylo?
Marcela Pospíšilíková z pléna Ono se mluví o vícero daních.
starosta obce Petr Měrka Na rovinu nevím, protože informace z vlády nejdou žádné anebo

protichůdné. Takže se s tím moc pracovat nedá.
Marcela Pospíšilíková z pléna V podstatě já vím, že možná by stálo za to obrátit se na svaz měst a obcí,

který v této věci poměrně intenzivně jedná a třeba budou vědět, jaký to
bude mít dopad na rozpočet Kostelce. To je vodítko i pro RO jako takovou,
která bude dávat dohromady rozpočet obce na příští rok, aby se s tím
trošku konzervativně počítalo.

starosta obce Petr Měrka Ze svazu měst a obcí chodí relativně dost informací, ale nepamatuji si, že
tam rozebírali rozpočtové určení daní. P

Marcela Pospíšilíková z pléna Určitě jsem zachytila ve zprávách, že se jim tyhle záležitosti nelíbí a v té
věci jednají. Bojí se toho, aby ten příjem obcí nebyl nějakým podstatným
způsobem zkrácen.

starosta obce Petr Měrka Když jsem to naposled zaregistroval, tak to vypadalo, že změny
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budou hlavně v krajích, ale menších obcí by se to dotknout nemělo. Mám to
poznačené, zkusím to přes Mikroregion prověřit.

zastupitel Petr Hlobil Já mám pár postřehů k poslednímu číslu periodika KOSTKA. Nechce se mi
dopisovat přes KOSTKU, tak využiji této příležitosti. Těch pár postřehů
bych tady odprezentoval.

Přečtený příspěvek ze strany zastupitele Petra Hlobila přiložen jako součást zápisu.
zastupitel Petr Hlobil Zeptejte se pana Borka, který pro nás dělá GDPR, on vám s tím poradí, ale

tohle je špatně.
starosta obce Petr Měrka Zjistíme, jak k tomu došlo a sjednáme nápravu. Následky z toho

budeme muset nést.
zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, když se zeptáte pana Davida Borka, tak vám řekne, že máte

text okamžitě stáhnout, anonymizovat a to už ani nejde, to už je v celém
světě. Jak je to vyvěšené na www stránkách.

starosta obce Petr Měrka Na to se nemusím ptát pana Borka, vím, že je to špatně.
zastupitel Petr Hlobil Tak já jsem vás na to jen chtěl upozornit. A opravdu věřte, já jsem

tady mezi vámi nejstarší a takové výroky, pominu ty na facebooku, ale vy
úplně mystifikujete občany této obce. Víte, kolik vy jste napsal článků
ve spolupráci s Radoslavem a s panem Žůrkem? Také jste dávali souhlas
k tomu, aby se ty články otiskly a nikdo nepsal, že byste ubírali prostor
někomu. Každý zastupitel má právo a má tam vyhrazený prostor
v KOSTCE, že tam může napsat, tak jak můžete napsat, že ubírám prostor?
Jak můžete napsat, že já jsem někomu ubral prostor pro veřejnou
informaci, že tam mohly být zprávy z obce.

starosta obce Petr Měrka Ale pokud byste měl málo prostoru a řekl mi pěkně, já bych vám klidně
poskytl svůj, to není problém. Je to tak, že historicky lidem vadilo to, co
se děje v KOSTCE. Jednak to fňukání, že nám někdo hází kostky pod nohy.
Pak jim vadili i Žůrkovy příspěvky. To znamená, považoval jsem za vhodné,
protože občané celkem kvitovali, že už se to v KOSTCE nevyskytuje, abych
se tam moc nerozepisoval, považoval jsem za vhodné se omluvit.
A nabídnout jim, že jednak mohu poslat tu metodiku, která se tím zabývá
anebo jim to osobně vysvětlit. Zatím nikdo nepřišel, takže to asi nikoho moc
nezajímá.

Marcela Pospíšilíková z pléna Já bych se připojila tady k Petrovi v tom, že stejnou chybu děláte
i v zápisech z RO, že zveřejňujete osobní údaje - jména i v té
anonymizované části pro veřejnost, která je, tak jsou tam přístupná jména
ze zápisů RO. Jsou tam opakovaně stejné chyby.

místostarosta Aleš Pospíšilík Já myslím, že jméno je v pořádku.
Marcela Pospíšilíková z pléna Jméno je osobní údaj.
starosta obce Petr Měrka V zápisech to anonymizované je, problém nastal v tom, když Aleš kopíroval

usnesení, byl automaticky přihlášen v UZOB, kde mu to vyhodilo
neanonymizovaná usnesení.

zastupitel Petr Hlobil Já bych tady ještě doplnil. Tady říká Zdeňa Slováček, jestli se tam může
uvádět jméno nebo ne. Zákon přesně říká, co jsou osobní údaje jednotlivých
klientů. Samozřejmě, že se souhlasem je možné třeba určité údaje uvádět.
Prostě, když tam bude třeba fotbalový oddíl a napíše se tam to jméno, tak
to možná není osobní údaj. Pokud se to týká věcí, které soustřeďuje obec
z různých žádostí občanů, tak samozřejmě tyto údaje by se tam objevovat
neměly.

starosta obce Petr Měrka Ano, to víme, to jsme se shodli, že je to špatně. Už jsme identifikovali
problém a zaměříme se na něj.

zastupitel Petr Hlobil Víte, já vám to říkám slušně a pěkně a vy máte potřebu se tam někde o mně
otírat, že jsem pedagogický dozor. Řeknu vám, pane Měrko, to je doba
komunistická, kdy byly pedagogické dozory. Dneska je to pedagogický
dohled mezi námi, abych vás trochu opravil. A já nemám potřebu tady
na někoho dělat pedagogický dozor. Takže ze sebe děláte takového, nevím
co a proč to vůbec vůči mně, jako nejstaršímu zastupiteli, používáte. Já
se k vám chovám slušně. Vždycky co jsem tady řekl, tak jsem upozorňoval
na chyby a bylo jich už od začátku volebního období spousta. A protože to
chyby byly, to jsem o tom přesvědčen, protože jste na ně reagovali a
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opravovali je.
starosta obce Petr Měrka Ale to jsem vám řekl zrovna, že vím že je to chyba a že se na to zaměříme.
zastupitel Petr Hlobil A nebyl to pedagogický dozor, i když jste velký kluk.
starosta obce Petr Měrka Omlouvám se, byl to dohled. Že používám sarkasmy je o mně známo,

snažím se s tím bojovat. Pravda občas neúspěšně.
zastupitel Petr Hlobil Tak se trošičku kroťte, protože jste čelní představitel obce a já nejsem

žádný hulejha, abyste takové věci v KOSTCE psal.
starosta obce Petr Měrka Co se ke mně dostaly informace od některých občanů, tak se jim líbilo, že

to bylo stručné a trochu i vtipné.
Petr Hlobil z pléna Mi jen vadí takové to bagatelizování věci. Zase se vrátím k tomu GDPR.
starosta obce Petr Měrka Jaké bagatelizování? Já jsem řekl: "ano, zaměříme se na to".
Petr Hlobil z pléna Já to jen dořeknu. Říkáš: "napravíme". Jsou věci, které nenapravíš. Třeba tu

KOSTKU konkrétně nenapravíš, protože tu když dáte v pdf na internet, tak
okamžitě to jde do všech databází a nejde to vrátit zpět.

starosta obce Petr Měrka Když udělám chybu, tak ji napravím, anebo ji nedokážu napravit, tak pak
nesu následky.

Petr Hlobil z pléna A co se týká toho, jak říká paní Hašková, že jméno a příjmení není osobní
údaj.

zastupitelka Iva Hašková Ne ne, jméno a příjmení je osobní údaj, ale pokud ta osoba je
identifikovaná pouze na základě jména a příjmení, když tady bude deset
Petrů Hlobilů, tak nikdo nebude vědět, který Petr Hlobil to je. Ta
osoba musí mít jednoznačný identifikátor. A jméno a příjmení není
jednoznačný identifikátor.

zastupitel Petr Hlobil V souvislosti s prodejem pozemku, kdy je tam číslo popisné, tak ano.
starosta obce Petr Měrka Myslím, že se dohadujeme zbytečně. Shodli jsme se, že je to špatně.
Petr Hlobil z pléna Všechno, co může ukázat na konkrétní osobu je osobní údaj, to je obecná

definice GDPR, v tomto případě naplněna úplně kompletně. Únik toho pdf
na internet už napravit nejde.

starosta obce Petr Měrka Mám poznačeno s vykřičníkem.
Zdeněk Lecián z pléna Já si připadám, jako když v noci nemůžu spát a pustím si parlament. Tam je

také spousta lidí. Před čtyřiceti, třiceti roky jsme se posmívali Roštění,
Němčicím. Kostelec byl jinde.

starosta obce Petr Měrka My v Roštění jsme se posmívali Kostelci.
Zdeněk Lecián z pléna Jako dneska ten Kostelec, mám pocit, že zaspal dobu. V Roštění, když

pořádáš nějakou oslavu, máš kde. V Němčicích opravená budova OÚ.
V Kostelci, když ti někdo zemře, nemáš kde udělat trachtu. Ale proč
jsem mluvil o tom parlamentu. Jako vy jste zastupitelé obce a vy byste měli
jako pro zájem obce táhnout za jeden provaz. Že jsou tady dva tábory
chápu, není to někdy jednoduché se domluvit.

starosta obce Petr Měrka Zdeňo, sledoval jsi dnešní hlasování? 12:0 jen Hanka nám to pokazila
jednou a bylo to 11:1.

Zdeněk Lecián z pléna Dobrý, v pohodě, dnes to bylo celkem v poklidu. Ale z minulé schůze, byl
jsem po dlouhé době poprvé, jsem měl zážitek na delší dobu. Mně to
připadalo takové, že někdo něco přečetl a už to bylo špatně. Já jsem měl
ten pocit taky. Omlouvám se za to, co vám teď řeknu, ale bylo u vás vidět,
že jste pan učitel a byly prázdniny. Viz to zasedání, jak tam bylo to tvrdé y
v tom usnesení špatně. To se dalo říct úplně jinak. Vy jste slušný člověk, ale
dalo se to říct stylem: "v usnesení tom a tom je hrubka, opravte si" a my
jsme tady čekali čtvrt hodiny, než se podaří na obrazovce otevřít usnesení a
pak jsme četli, kdo to dřív najde. Přijde mi ten styl takový zvláštní, ale já
jsem nezávislý člověk.

Přílohy:
p. Hlobil příspěvek do diskuze

13. Závěr

Zasedání ZO ukončeno v čase 19:12
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Ověřovatelé: Ing. Tomáš Marek   ............................................................
 

Dušan Marek   ............................................................
 
Starosta Petr Měrka v. r.   ............................................................
 
Místostarosta Mgr. Aleš Pospíšilík v. r.   ............................................................
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